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Poslanie
Zariadenia podporovaného bývania

DSS KAMPINO

Pomáhať dospelým ľuďom s mentálnym postihnutím v 
samostatnom spôsobe života:

• bývať  v rodinnom domčeku

• žiť s pomocou asistentov bežným spôsobom 
života



pomáhať dospelým ľuďom s mentálnym 
postihnutím

Ja Šťastný človek



Bývať v rodinnom domčeku ...



.... Bežný, spôsobom života



... mať voľno-časové aktivity
Výlety

Dobrovoľníctvo

tanečný krúžok

Plávanie

Oslavy



Žiť s pomocou asistentov bežným 
spôsobom života

Ja

varenie
upratovanie

nakupovanie

výlety

Zamestnanie a úrady

Lekárske vyšetrenia


